
ZÁPISNICA ZO STRETNUTIA 

Stretnutie zástupcov Rady rodičov zo dňa 11.09.2023 
 

Prvé stretnutie v šk. roku 2023/2024 prebehlo vo vestibule pavilónu A za účasti školských pedagógov: 

- pani riaditeľka 
- za prvý stupeň PaedDr. Slávka Štefancová  
- za druhý stupeň Mgr. Lucia Konečná 

Za rodičov boli zúčastnení: viď prezenčná listina zo dňa 11.09.2023 

Témy stretnutia: 

1) Voľba predsedu, podpredsedu a hospodára na školský rok 2023/24 

2) Privítanie nových zástupcov tried 1.B a 1.C  triedy a zástupcu učiteľov za 2 stupeň  

3) Oboznámenie so Stanovami Rodičovského združenia a schválenie jeho dodatku č.1 

4) Schválenie rozpočtu na šk.rok 2023/24 

5) Výška príspevku do fondu Rady rodičov 

6) Hlasovanie o skupinovej platbe za členstvo pre Detský domov 

7) Úhrada poistenia žiakov na šk. rok 2023/24 

8) Návrh aktivít na šk. rok 2023/24 

9) Nákup do ŠKD 

10) Dohoda o podávaní informácii ohľadom Združenia RR 

11) Voľná diskusia, pripomienky 

 

Výsledky diskusie: 
 

1) Prebehlo hlasovanie/voľba členov Rodičovského združenia pri ZŠ v Ilave 

Voľba predsedu prebehla za účasti všetkých prítomných zástupcov tried v počte 11. s takýmto 
výsledkom:  

Predsedom Rodičovského združenia pri ZŠ v Ilave bola opäť zvolená : PaedDr. Dagmara Felis 

 Hlasovanie prebehlo korektne s výsledkom: ZA – 11,  PROTI – 0, ZDRŽALI SA HLASOVANIA - 0 

Voľba podpredsedu prebehla za účasti všetkých prítomných zástupcov tried v počte 11. s takýmto 
výsledkom:  

Podpredsedom Rodičovského združenia pri ZŠ v Ilave bol opäť zvolený: Ing. Marián Vala 

 Hlasovanie prebehlo korektne s výsledkom: ZA – 11,  PROTI – 0, ZDRŽALI SA HLASOVANIA - 0 



Voľba hospodára prebehla za účasti všetkých prítomných zástupcov tried v počte ..... s takýmto 
výsledkom: 

Hospodárom Rodičovského združenia pri ZŠ v Ilave bola zvolená: PharmDr. Marianna Jancová 

 Hlasovanie prebehlo korektne s výsledkom: ZA – 11,  PROTI – 0, ZDRŽALI SA HLASOVANIA - 0 

2) Srdečne sme privítali členov Rady rodičov, najmä nových zástupcov prvých ročníkov pani 
Jarmilu Dušičkovú za 1.B triedu a pani Klaudiu Vašeková za 1.C triedu. Samozrejme veľké 
srdečné privítanie patrilo aj novej pani zástupkyni za 2.stupeň, pani Mgr. Lucii Konečnej. 
Všetkých nových členov ešte raz čo najsrdečnejšie vítame a prajeme veľa úspechov 
a splnených očakávaní.  
 

3) Všetkých členov Rodičovského združenia sme oboznámili so Stanovami Rodičovského 
združenia aj novým dodatkom, ktorý bol predstavený a schválený korektným hlasovaním. 
Hlasovania sa zúčastnilo 11 členov s výsledkom:  

ZA – 11,   PROTI – 0 , ZDRŽALI SA HLASOVANIA - 0 
 

4) Návrh rozpočtu na školský rok 2023/24 bol odhlasovaný a schválený korektným hlasovaním. 
Hlasovania sa zúčastnilo 11 členov s výsledkom:  
ZA – 11,   PROTI – 0,  ZDRŽALI SA HLASOVANIA - 0 
 

5) Na základe hlasovania, bola výška členského poplatku ponechaná v rovnakej výške ako 
v predošlom školskom roku a to 25 Eur na žiaka a školský rok a 15 Eur na každého ďalšieho 
žiaka v rodine,  maximálne do výšky 55 Eur na rodinu.  
RR požiadala delegáta z učiteľského zboru o pomoc pri výbere poplatkov ZRŠ od žiakov, 
ktorých rodičia nemajú možnosť platiť prevodom na účet.  
Pre oslobodenie od poplatkov prosíme triednych učiteľov o vyžiadanie potvrdenia o hmotnej 
núdzi a odovzdať ich vedeniu ZRR do konca októbra 2023.  
Prihlášky pre nových členov Rodičovského združenia boli odovzdané: v prvých ročníkoch 
triednym pani učiteľkám pri prvom stretnutí s rodičmi, piatym ročníkom (deti z HP) boli 
prihlášky odovzdané triednemu zástupcovi osobne a ďalším rodičom nových detí na našej 
škole v Ilave budú prihlášky odovzdané počas plenárneho združenia 13.09.2023, alebo si ich 
budú môcť stiahnuť zo stránky školy. 
 
Hlasovania sa zúčastnilo 11 členov s výsledkom:  
ZA – 11,  PROTI – 0,  ZDRŽALI SA HLASOVANIA - 0 
 

6) Novinkou tohto školského roka bol návrh na stanovenie sumy určenej pre „skupinovú platbu“ – 
detské domovy, ktorá by bola počítaná ako 1/3 aktuálneho počtu žiakov na Základnej škole 
v Ilave vynásobená aktuálnou sumou členského poplatku. V tomto školskom roku to je 9 detí, 
preto sme urobili výpočet 9/3 * 25Eur =  75 Eur. Jedná sa o jednorazovú sumu na celý školský 
rok za všetky deti z DD. Samozrejme je možnosť úhrady aj bežným spôsobom. 
Hlasovania sa zúčastnilo 11 členov s výsledkom:  
ZA – 11,   PROTI – 0,  ZDRŽALI SA HLASOVANIA - 0 
 

7) Dňa 25.08.2023 bola uhradená faktúra poisťovne Allianz za komplexné poistenie žiakov 
v školskom roku 2023/24 vo výške 1127,40 Eur. Suma opäť ostáva rovnaká ako minulý rok. 
 



8) Členovia resp. zástupcovia tried boli oboznámení s návrhom aktivít na šk. rok 2023/2024. 
Všetky dohodnuté akcie budú súčasťou rozpočtu, ktorý bude k nahliadnutiu na stránke školy 
v sekcii Rada rodičov. 
 

9) Minulý týždeň som zakúpila a priniesla do ŠKD rôzne školské pomôcky ako sú ceruzky, papiere, 
farby na maľovanie, štetce, pastelky, gumy, lepidlá a rôzne iné kancelárske potreby ktoré deti 
aj pani učiteľky v ŠKD počas školského roka využijú. 
 

10) Prebrali sme možnosti podávania informácií zástupcom tried aj učiteľskému zboru cez EduPage: 
informovanie o chode Rodičovského združenia bude prebiehať emailovou formou na tzv. 
aktívnej  báze (zápisnica bude vypracovaná len v aktívnom období, teda vtedy keď budeme 
riešiť nejaký problém, alebo každoročné záležitosti) a každé 3.mesiace osobným stretnutím. 
 

11) Nasledovala voľná diskusia, kde sme preberali: 
a. pripomienka č.1: skrinky pre piate ročníky sú nevhodne uložené o poschodie nižšie: 

Po diskusii s pani riaditeľkou, pani učiteľkami a rodičmi sme sa dohodli, že by bolo 
naozaj vhodné, aby boli skrinky presunuté o poschodie vyššie, teda na poschodie, kde 
sa dané triedy aj nachádzajú.  Chlapskú silu na prenos skriniek sú ochotní doplniť 
dobrovoľníci – oteckovia. Prekážkou je upratovanie daného priestoru. Na základe 
informácie od pani riaditeľky by nebolo časovo možné, aby pani upratovačka stihla 
upratať všetky tri poschodia, najmä v zimnom období.  
Riešenie: Zabezpečiť viac upratovačiek na ranné upratovanie, prípadne v daždivom, 
zimnom a akomkoľvek mokrom období zabezpečiť, aby sa žiaci prezúvali už na dolnom 
poschodí pri vstupe. Tento bod bol navrhnutý ako diskusia pre radu školy (vyšší orgán) 
kde bude prediskutovaný aj s pánom primátorom. 
 

b. pripomienka č.2: dožiadať kópiu zmluvy s Alianzom, k nahliadnutiu a zabezpečiť je 
zverejnenie na EduPage 
 

c. pripomienka č.3: skrinky pre 1.stupeň a ŠKD – osloviť zriaďovateľa. Tento bod bude 
rovnako ako pripomienka č.1 prediskutovaný na stretnutí rady školy. Rodičia 1.stupňa 
sa dožadujú bezpečnejšieho uschovania osobných vecí v uzamykateľných skrinkách 
pre deti ktoré sa zúčastňujú vyučovacieho procesu, ako aj deti ktoré sú v ŠKD a ich 
triedy sa nachádzajú v priestoroch bežných tried v areáli 1.stupňa. Výška poplatku bola 
navýšená, no napriek tomu bezpečnosť a ochrana ich osobných vecí naopak. 
 

d. pripomienka č.4: Presúvanie detí z ŠKD – rodičia sa sťažovali na spôsob presúvania  detí 
z klubu do klubu na druhej budove. Problém je, že pokiaľ deti začínajú svoj každodenný 
pobyt v ŠKD v jednej budove, kde majú všetko oblečenie, topánky atď.no kvôli 
pracovnej dobe sú presúvané do iného klubu, v druhej budove sa často stáva, že je 
veľký problém ísť po veci ktoré sú v uzamknutej budove. 

 

Felis 
V Ilave, dňa 11.09.2023                    Štatutár RR, PaedDr. Dagmara Felis 


